

BULLETIN TYPE: Notice to Issuers

BULLETIN DATE: October 5, 2001

RE: Payment of Fees

Effective October 15, 2001, the Exchange will institute certain new procedures as to the payment of fees as reflected in Policy 1.3 – Schedule of Fees.

The new procedures will require that applicable minimum fees, plus the G.S.T., be paid at the time of filing of initial materials respecting a transaction. Failure to pay these fees will result in Exchange staff not proceeding with a review of the initial materials, until such time as the fees are paid. These minimum fees will be non-refundable.

Subsequently, at the time of filing of applicable final materials the balance of any fee payable must be paid. Failure to make this payment will result in the delay of issuance of the final Exchange Bulletin.

A copy of Policy 1.3 – Schedule of Fees, is attached for your reference.

In addition, the Exchange will be issuing a revised Schedule of Fees in the near future, which will be effective January 1, 2002.

**POLICY 1.3
SCHEDULE OF FEES**

Annual Sustaining Fees

Per Issuer	\$1,500
Each Additional Class of Securities	\$150

New Listings

	\$0.001 per share
	Min \$4,000 - Max \$12,000
Capital Pool Companies	\$4,000
RTO/Qualifying Transaction	Min \$2,000 - Max \$12,000

Additional Listing

	\$0.001 per share
	Min \$1,000 - Max \$10,000
Change of Business	Min \$2,000 - Max \$12,000
Amalgamation, Merger, Take-Over Bid	Min \$2,000 - Max \$12,000

Public Offerings

(including by prospectus, rights offering and short form offering)	\$0.001 per share
	Min \$1,000 - Max \$4,000
Amendments	\$500

**Private Placements and
Shares for Debt**

	\$0.001 per share
	Min \$500 - Max \$2,500

**Share Splits
Consolidation**

	Apply Additional Listing Fee
	\$1,000

Property Transaction

Greater than 1 million shares issued	Apply Additional Listing Fee
Major Acquisition / Reviewable Disposition	\$750
Minor (including Expedited)	\$300
Stock Options - Tier 2 (also for Tier 1 if no plan)	\$150 per optionee Max \$600
Stock Options - Tier 1 (with any plan)	Apply Additional Listing Fee
Escrow Shares Cancellation, Amendment or a Contested Release or Transfer	\$1,000
Reinstatement of Suspended Issuers	\$500
Processing	\$300 minimum
Engineering Reports:	CDNX may request a fee to cover the costs of the review of engineering/ geological reports

Note: Processing fees may also be assessed for unusually time consuming or poorly prepared filings.

Note: TSE Interlisted companies filing fees are discounted 33% from the schedule, except annual Sustaining Fees and minimum charges.

Note: The calculation of fees assumes all warrants or other convertible securities have been exercised or converted.

Note: 7% GST to be added to all fees.

For further information please contact: Tracy Baker of the Canadian Venture Exchange Inc. at (403) 974-7443

À compter du 15 octobre 2001, la Bourse adoptera de nouvelles procédures relativement au paiement de frais tel que reflété dans la Politique 1.3.

En vertu de la nouvelle procédure, les frais minimums applicables, plus la T.P.S. doivent être payés au moment du dépôt de la demande d'approbation. Le non-paiement des frais aura pour conséquence que le personnel de la Bourse ne commencera pas l'analyse de la demande avant le paiement des frais minimums. Les frais minimums ne sont pas remboursables.

Par la suite, le solde des frais payables en vertu de la transaction doit être réglé au moment du dépôt des documents. Le non-paiement des frais retardera l'émission du bulletin de la Bourse.

Une copie de la cédule de frais est jointe en annexe.

De plus, la Bourse publiera prochainement une nouvelle cédule de frais, laquelle entrera en vigueur le 1^{er} janvier 2002.

Pour plus d'informations veuillez communiquer avec Tracy Baker de la Bourse canadienne de croissance Inc. au (403) 974-7443.

CÉDULE DE FRAIS

Frais de maintien annuels

Par émetteur	1 500 \$
Chaque catégorie de titres additionnels	150 \$

Nouvelles inscriptions

	0,001 \$ par action
	min. 4 000 \$ - max. 12 000 \$
Sociétés de capital de démarrage	4 000 \$
Prise de contrôle inversée / Opération admissible	Min. 2 000 \$ - max. 12 000 \$

Inscription additionnelle

	0,001 \$ par action
	Min. 1 000 \$ - max. 10 000 \$
Changement d'activités	Min. 2 000 \$ – max. 12 000 \$
Fusion, offre publique d'achat	Min. 2 000 \$ - max. 12 000 \$

Appels publics à l'épargne

	0,001 \$ par action
(y compris les placements par voie de prospectus (simplifié ou non) et d'émission de droits)	Min. 1 000 \$ - max. 4 000 \$
Modifications	500 \$

Placements privés et Émissions d'actions en remboursement de dettes

0,001 \$ par action
min. 500 \$ - max. 2 500 \$

Fractionnement d'actions

Frais d'inscription additionnelle

Regroupement

1 000 \$

Acquisitions/dispositions d'actifs

Si plus de 1 million d'actions sont émises Frais d'inscription additionnelle

Acquisition d'importance / Cession assujettie à un examen 750 \$

Acquisition mineure (notamment les acquisitions assujetties à la procédure d'examen accéléré) 300 \$

Options d'achat d'actions – groupe 2 150 \$ par option
(également pour le groupe 1 en l'absence de régime) max. 600 \$

Options d'achat d'actions – groupe 1 (dans le cadre d'un régime) Frais d'inscription additionnelle

Actions bloquées

Annulation, modification, ou libération contestée ou transfert 1 000 \$

Réadmission à la négociation d'émetteurs suspendus 500 \$

Frais de Traitement 300 \$ minimum

Rapports techniques :

La CDN X peut exiger des frais visant à couvrir les coûts d'examen de rapports techniques ou géologiques

Note : Des frais de traitement peuvent aussi être imputés pour des dossiers nécessitant plus de temps que d'habitude ou des dossiers incomplets.

Note : Les frais de dépôt applicables aux sociétés interinscrites à la TSE sont réduits de 33 % par rapport aux tarifs indiqués, à l'exception des frais de maintien annuels et des frais minimums.

Note: Le calcul des frais suppose l'exercice de tous les bons de souscription ou la conversion de tous les autres titres convertibles.

Note : La TPS de 7 % doit être ajoutées à tous les montants
